
Zápis zo zasadnutia č. 3/2020 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 
konaného dňa 5.10.2020 on-line formou cez platformu Zoom 

 začiatok o 20:00 hod. 
  

 
Prítomní členovia VSDP: p. Peciar, p. Košťálová, p. Nowak, p. Suchánek, p. 

Dubčáková 
Prítomní pozvaní: p. Grznárová, p. Šulek, p. Adámková 
Ospravedlnení:  
 

1. Otvorenie 
 

P. Peciar privítal pozvaných prítomných členov Výboru sekcie diaľkového plávania a           
pozvaných hostí. 
Konštatoval, že na začiatku zasadnutia VSDP je prítomných 5 členov a VSDP je            
uznášaniaschopný. 

 
 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
 
Návrh programu zasadnutia VSDP: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  
3. Zmena smerníc SPF 
4. Kontrola úloh VSDP SPF 
5. Rozpočet mimoriadna situácia 
6. Rôzne 

 
 

 
Uznesenie SPF/2020/VSDP/Z3/U1 
Výbor sekcie plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP v znení: 
 

1. Otvorenie 
2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
3. Rozpočet mimoriadna situácia 
4. Kontrola úloh VSDP SPF 
5. Zmena smerníc SPF 
6. Rôzne 
 

Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

 

 



3. Rozpočet mimoriadna situácia 

 

- p. Adámková informovala že ako štatutárka oddielu Plavecký klub Orca Bratislava 
zaslala na SPF návrh na doplnenie bodu na Konferencii SPF – zmena rozpočtu SPF 
a zmeny smerníc. Žiadala o navýšenie rozpočtu v kapitole Šport mládeže 
s príslušnosťou z terajších 20 percent na 33 percent z rozpočtu. V momentálnej situácii 
by to bola, ako p. Adámková uviedla veľká pomoc oddielom zo strany SPF. P. 
Adámková zároveň predstavila členom SPF ďalšie návrhy na zmenu rozpočtu SPF. 
Navrhla tiež zmenu smerníc v diaľkovom plávaní ktoré by sa zaslali na Radu SPF na 
schválenie, v prípade záujmu p. Adámková svoj návrh vysvetlí jednotlivým sekciám a 
aj Rade SPF. 

- p. Suchánek podotkol že sa vlastne jedná o individuálnu prípravu v materskom oddieli, 
s čím p. Adámková súhlasila.  

- p. Peciar reagoval, že zmena smerníc je niečo, o čo sa sekcia snažila už aj v minulosti. 
p. Adámková reagovala, že je potrebné zmeny urobiť čo najskôr, vzhľadom nato že sa 
blíži koniec roka a aby si oddiely stihli vyčerpať dané financie.  

- p. Šulek so zmenami smerníc súhlasí. Trénerom a športovcom sa umožní trénovať aj 
individuálne. Je záležitosťou sekcií, aby si schválili to, čo uznajú v danom športe za 
potrebné.  

- medzi členmi VSDP prebehla diskusia o ďalších možnostiach financovania sústredení 
a tréningov. 

- p. Dubčáková navrhla v čo najkratšom čase pripraviť kritériá na čerpanie rozpočtu 
a pomoc oddielom počas tejto mimoriadnej situácie. 

- p. Šulek sa p. Nowaka pýtal, koľko peňazí bolo vyčlenených na vrcholné podujatia 
v diaľkovom plávaní, ktoré sa neuskutočnili. p. Nowak uviedol približnú sumu, s p. 
Šulekom sa ale zhodli, že táto suma sa ešte musí prekonzultovať s ekonomickým 
oddelením. Zároveň navrhli, aby sa časť týchto financie rozdelili na oddiely ktoré sa 
venujú diaľkovému plávaniu.  

- p. Suchánek reagoval, že pôvodný návrh bol ale podporiť tréningovú činnosť 
konkrétnych reprezentantov. p. Dubčáková súhlasila, navrhla aj možnosť rozdeliť časť 
financií na oddiely a ďalšiu časť na konkrétnych reprezentantov.  

- p. Nowak navrhol pripraviť konkrétne zmluvy na oddiely kde budú upresnené kritériá 
čerpania finančnej pomoci. 

- p. Košťálová uviedla, že by bolo vhodné zabezpečiť aj genetickú diagnostiku 
športovcov, ktorá by sa hradila z rozpočtu Útvaru talentovanej mládeže. p. Nowak 
súhlasil a reagoval že by výsledky testov mohli pomôcť počas tréningovej prípravy.  

- p. Šulek sa p. Košťálovej pýtal, koľko také testy stoja. p. Košťálová odpovedala, že 
cena je rôzna a závisí od konkrétnych požiadaviek na parametre ktoré sa majú pri 
danom športovcovi otestovať.  



- členovia VSDP sa zhodli na nákupe materiálneho zabezpečenia a rozdelení financií 
ktoré neboli využité na vrcholné podujtia v pomere 10.000 eur na nákup materiálneho 
zabezpečenia, 10.000 eur ako príspevok na oddiely a 10.000 eur príspevok priamo na 
športovcov, ktorí sú v roku 2020 zaradení v reprezentácii. 

- p. Nowak uviedol že členom VSDP zašle štatistiku plavcov ktorí sa zúčastnili na 
Slovenskom pohári v diaľkovom plávaní v roku 2020 a koľkých kôl sa jednotliví 
športovci zúčastnili. Zároveň informoval že športovcov ktorí sa zúčastnili aspoň 3 kôl je 
približne 80. p. Košťálová poznamenala, že v prípade ak by sa 10.000 eur rozdelilo 
priamo na týchto 80 športovcov, vychádzalo by to na jedného okolo 120,- eur, takže si 
treba uvážiť kritériá. 

- po diskusii sa členovia VSDP zhodli na pridelení finančného príspevku v celkovej 
hodnote 10.000 eur,- tým oddielom, ktoré sa zúčastnili aspoň štyroch kôl ( z celkove 8 
kôl ) Slovenského pohára v diaľkovom plávaní v roku 2020. Príspevok bude slúžiť ako 
finančná pomoc a motivácia do ďalšej činnosti v oblasti diaľkového plávania. P. Nowak 
informoval, že oddielov spĺňajúcich toto kritérium je celkove 15.  

- p. Nowak informoval aj o skutočnosti že z daných 15 oddielov sa aspoň štyroch kôl SP 
v DP zúčastnilo 61 športovcov.  

 
VSDP/2020/R/Z3/U2 

VSDP schvaľuje finančný príspevok v celkovej hodnote 10.000 eur, ktorý sa          

rozdelí medzi 15 oddielov, ktoré sa zúčastnili najmenej 4 kôl z celkovo 8 kôl             

Slovenského pohára v diaľkovom plávaní v roku 2020. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

Úloha č. :  

- členovia VSDP diskutovali o možnostiach prečerpania finančných príspevkov. P. 
Šulek poznamenal, že náklady je možné čerpať aj spätne, napr. keď sa kluby v lete 
zúčastňovali jednotlivých kôl SP v DP.  

- po ďalšej diskusii sa členovia VSDP zhodli v tom, že diagnostické genetické testy by 
bolo vhodné spraviť aj športovcom zaradeným v Útvare talentovanej mládeže. 

 

 

VSDP/2020/R/Z3/U3 



VSDP schvaľuje finančný príspevok v celkovej hodnote 10.000 eur, ktorý sa          

rozdelí 10-tim reprezentantom v diaľkovom plávaní. Príspevok sa rozdelí        

rovnomerne na konkrétne meno športovca a bude ho možné čerpať cez           

materský oddiel. 

 

 
Hlasovanie: Za: 4 , Proti: 0, Zdržal sa: 1 (p. Peciar)  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 
 

- p. Nowak informoval o plánovanom nákupe elektronického časomerného zariadenia 
na podujatia. p. Peciar ozrejmil že sa jedná o zariadenie s aktívnymi náramkovými 
čipmi.  

 

VSDP/2020/R/Z3/U4 

VSDP schvaľuje zabezpečenie diagnosticko-genetických testov športovcom      

zaradeným v reprezentácii a športovcom zaradeným v Útvare talentovanej      

mládeže v hodnote približne 8.500,-eur. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

 

 

VSDP/2020/R/Z3/U5 

VSDP schvaľuje nákup materiálneho zabezpečenia neoprénových plaviek       

v približnej celkovej hodnote 5.500,- eur športovcom zaradených       

v reprezentácii v diaľkovom plávaní na rok 2020. 

Hlasovanie: Za: 5, Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  
Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 



 

 

4. Kontrola úloh VSDP SPF:  

- k tomuto bodu neprebehla žiadna diskusia. 

 

5. Zmena smerníc SPF 

- členovia VSDP diskutovali o možnostiach zmeny v Smerniciach SPF ktoré sú 
orientované na centralizovanú prípravu športovcov v diaľkovom plávaní. Vzhľadom na 
momentálnu pandemickú situáciu ako aj novšie trendy v trénovaní je potrebné smernice 
upraviť tak, aby bola možná aj individuálna príprava. 

 

6. Rôzne 

- p. Nowak informoval členov VSDP o možnostiach úpravy limitov na zaradenie 
športovca do reprezentácie, ako aj o tom, koľko športovcov by sa na základe 
sprísnených limitov do reprezentácie dostalo.  

- p. Suchánek reagoval že ešte nedávno súhlasil so sprísnením limitov, vzhľadom na 
celkovú nepriaznivú situáciu v roku 2020 však navrhuje limity ponechať také aké boli aj 
minulý rok. Uviedol, že nie všetky oddiely mali podmienky nato, aby mohli trénovať. 

- p. Nowak uviedol že momentálne nie je možné predvídať, akým spôsobom sa bude 
príprava reprezentácie vyvíjať, nakoľko nie je obsadená pozícia manažéra / trénera 
reprezentácie.  

- členovia VSDP diskutovali o reprezentantoch, kt. nemajú splnené kritériá na zaradenie 
do reprezentačného družstva v DP na rok 2021. p. Nowak uviedol že do konca roka 
majú stále šancu na splnenie kritérií vzhľadom na momentálnu situáciu aj cez živý 
prenos. 

Ukončenie Zasadnutia Výboru sekcie diaľkového plávania o 23:45 hod. 

 


